
Protokół nr 2/2024
z  posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki
Rady Miasta Płocka z dnia 19 czerwca 2024 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30
Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.00                                                                              
Stan członków Komisji – 9
Obecnych – 7

Lista obecności członków Komisji Rady Miasta stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Płocka z
    20 marca 2024 roku.
3. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2024 (od sierpnia do grudnia).
4. Informacja na temat rozstrzygniętych na 2024 rok otwartych konkursów ofert dla
  organizacji pozarządowych – porównanie z rokiem 2023 (które organizacje i na jakie projekty
 otrzymały dofinansowanie, kwoty dofinansowania, które organizacje i dlaczego nie otrzymały).
5. Raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
    Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 i efektów jego realizacji 
    za 2023 rok.
6. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących
      sprawach:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024 -2050,
2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok,
3) zwolnień od podatku od nieruchomości (druk nr 66),
4) szczegółowych  zasad,  sposobu  i  trybu  umarzania,  odraczania  terminu  zapłaty  lub

rozkładania na raty spłaty oraz niedochodzenia należności pieniężnych o charakterze
cywilnoprawnym  i  niepodatkowych  należności  budżetowych  o  charakterze
publicznoprawnym,  przypadających  Gminie  –  Miasto  Płock  lub  jej  jednostkom
organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy de minimis i pomocy publicznej w
przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc de minimis lub pomoc publiczną
oraz wskazania organów i osób do tego uprawnionych (druk nr 67),

5) ustanowienia stypendiów artystycznych Prezydenta Miasta Płocka dla młodzieży oraz
nadania regulaminu konkursu o przyznanie stypendiów artystycznych Prezydenta Miasta
Płocka dla młodzieży (druk nr 68),

6) dokonania  oceny  stanu  bezpieczeństwa  przeciwpożarowego  i  zabezpieczenia
przeciwpowodziowego miasta Płocka (druk nr 69),

7) WRZUTKA: w sprawie przyjęcia pracy stałych Komisji Rady Miasta Płocka na okres od
sierpnia do grudnia 2024 roku (druk nr 70),

8) WRZUTKA: w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na okres od
sierpnia do grudnia 2024 roku (druk nr 71).

7. Sprawy różne.
8. Zakończenie posiedzenia.
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Ad. pkt 1

Przyjęcie porządku posiedzenia.

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki
powiedziała: „Witam serdecznie na posiedzeniu komisji Kultury, Sportu i Turystyki. Witam Pana
prezydenta  Łukasza  Jankowskiego,  witam  skarbnika  miasta  Płocka  Pana  Wojciecha
Ostrowskiego, witam dyrektorów wydziałów i jednostek podległych urzędowi, witam członków
komisji Kultury, Sportu i Turystyki. Bardzo proszę o potwierdzenie obecności członków komisji.
Sześć  osób  obecnych,  trzy  nieobecne  przechodzimy  do  porządku  obrad,  który  został
rozszerzony o dwa punkty siódmy i ósmy są to wrzutki musimy je przegłosować. Pierwsza
wprowadzenie do porządku obrad druku nr 70 w sprawie przyjęcia pracy stałych Komisji Rady
Miasta  Płocka  na  okres  od  sierpnia  do  grudnia  2024  roku  proszę  Państwa  radnych  o
zagłosowanie.

W  wyniku  głosowania  Komisja  zaopiniowała  pozytywnie  wprowadzenie  do  porządku  obrad
druku nr 70.   
Wynik głosowania członków Komisji: 
7- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się,  
2- brak głosu.

Druga wrzutka wprowadzenie do porządku obrad druku nr 71 w sprawie przyjęcia ramowego
planu  pracy  Rady  Miasta  Płocka  na  okres  od  sierpnia  do  grudnia  2024  roku  proszę  o
zagłosowanie.

W  wyniku  głosowania  Komisja  zaopiniowała  pozytywnie  wprowadzenie  do  porządku  obrad
druku nr 70.   
Wynik głosowania członków Komisji: 
7- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się,  
2- brak głosu.

Przechodzimy do kolejnego punktu jest to głosowanie porządku obrad. Proszę Państwa radnych
członków komisji o zagłosowanie.

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony porządek posiedzenia.   
Wynik głosowania członków Komisji: 
7- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się,  
2- brak głosu.

Ad. pkt 2

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji  Kultury, Sportu i  Turystyki Rady Miasta
Płocka z 20 marca      2024 roku.

Pani  radna Małgorzata  Ogrodnik,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki,
przedstawiła protokół z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  Rady Miasta Płocka
zamieszczony  wcześniej  w  programie  Esesja.  Następnie,  z  powodu  braku  uwag  ze  strony
członków Komisji do przedmiotowego  protokołu, poddała  go pod  głosowanie.
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W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. protokół.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 6 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 1- głos  wstrzymujący się,
 2- brak głosu.

Ad. pkt 3

Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2024 (od sierpnia do grudnia).

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki
powiedziała: „Bardzo proszę, czy w tym punkcie mamy jakieś pytania? Jeżeli nie bardzo proszę
członków komisji o zagłosowanie.

W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w materiał.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 2- brak głosu.

Ad. pkt 4

Informacja na temat rozstrzygniętych na 2024 rok otwartych konkursów ofert dla
organizacji pozarządowych – porównanie z rokiem 2023 (które organizacje i na jakie
projekty  otrzymały  dofinansowanie,  kwoty  dofinansowania,  które  organizacje  i
dlaczego nie otrzymały).

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki
powiedziała:  „Czy  w  tym  punkcie  Państwo  radni  członkowie  komisji  mają  jakieś  pytania?
Bardzo serdecznie proszę przechodzimy do głosowania.”

W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w materiał.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 5 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 2- głos  wstrzymujący się,
 2- brak głosu.

Ad. pkt 5

Raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 i efektów jego
realizacji za 2023 rok.

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki
powiedziała: „Czy w tym punkcie Państwo radni członkowie komisji mają jakieś pytania? Pan
radny Leszek Brzeski bardzo proszę.”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Pani przewodnicząca myślę, że tu Pani dyrektor może
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coś  więcej  powiedzieć,  chodzi  mi  o  programy  profilaktyczne  to  jest  na  stronie  20  tego
opracowania i tutaj głównie mi chodzi o takie programy, które walczą z dopalaczami, bo tutaj
jest wypisanych kilka narkotyki i dopalacze. Ja mam pytanie jaki skutek te programy odniosły,
czy w ogóle jakiś odniosły, bo ja rozumiem to w szkołach było przeprowadzane? Jeszcze jedno
jak będzie odpowiedź teraz taki groźny narkotyk w Polsce pojawił się fentanyl, czy już w Płocku
też  jakieś  negatywne  skutki  uzależniające,  czy  ktoś  to  spożywa  i  były  jakieś  niepokojące
sytuację?”

Pani  Agnieszka Busz Dyrektor  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw Społecznych powiedziała:  „Pani
przewodnicząca, Szanowni radni jeżeli chodzi o programy profilaktyki uzależnień realizowanych
w szkołach to zasada jest taka, że każda szkoła sama decyduje na podstawie rozeznanych
potrzeb jaki program chce realizować. Na stronie 20 akurat znalazłam działania szkoleniowe, to
są szkolenia, które organizujemy. Szkolenie interwencja kryzysowa w pigułce, czyli pierwsza
pomoc emocjonalna w kryzysach dzieci i młodzieży to było szkolenie dla rad pedagogicznych
dla pedagogów i psychologów szkolnych. Nie bardzo mogę znaleźć na stronie 20 to o czym Pan
mówi. Jeżeli chodzi o skuteczność takich działań to są to działania profilaktyczne polegają one
na  tym,  że  dostarczamy wiedzy  dzieciom i  młodzieży  po  to,  żeby  w przyszłości  zapobiec
ewentualnym skutkom używania takich środków psychoaktywnych albo, żeby opóźnić inicjację
dzieci  jeżeli  chodzi  o  korzystanie  z  takich  środków  albo,  żeby  im  uświadomić  jakie  są
negatywne skutki, żeby im uświadomić gdzie mogą szukać pomocy jeżeli się z tym zetknął.
Mamy takie informacje z badań Espad, które są przeprowadzane co 4 lata i w tym roku tez
będą przeprowadzane w naszym mieście i z badań tych wynika, że młodzież ma wiedzę w tym
zakresie.  Natomiast  posiadanie  wiedzy  a  korzystanie  z  niej  to  są  dwie  różne  rzeczy  taki
kolokwialny przykład to jest np. wszyscy wiemy, że palenie papierosów szkodzi a jednak sporo
osób  dorosłych,  świadomych  rozumnych  mimo wszystko  pali  papierosy.  To  co  możemy to
dostarczamy  informacji  i  wiedzy  to  są  działania  profilaktyczne,  czyli  mające  na  celu
zapobieganie  czemuś.  Jeżeli  chodzi  o  fentanyl  nie  spotkaliśmy  się  w  danych,  które
otrzymujemy z policji  i  straży miejskiej z informacja na temat występowania jakichkolwiek
problemów, czy dostępnością fentanylu na płockim rynku. Z doniesień medialnych wynika, że
jest on coraz bardziej powszechny.”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Tutaj Raciąż najbliżej słyszałem, że tam się pojawiło.”

Pani  Agnieszka  Busz Dyrektor  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  powiedziała:  „Ja
słyszałam  o  Żurominie.  W  Poznaniu  ostatnio  19  latka  zmarła  z  powodu  przedawkowania
fentanylu mogę o to zapytać u źródła, czyli w Policji i jeżeli będę coś wiedziała to przekaże
Państwu to do wiadomości.”

Pan  radny  Leszek  Brzeski powiedział:  „Wrócę  jeszcze  Pani  dyrektor  do  tych  programów
profilaktycznych.  Moim  zdaniem  nie  chce  tu  krytykować,  bo  dobrze,  ze  coś  takiego  jest
natomiast myślę, że to małe skutki odnoszą te programy. Ja jestem wieloletnim nauczycielem i
obserwuje przez lata jak to wszystko funkcjonuje i to co teraz się dzieje z dopalaczami zresztą
rozmawialiśmy wielokrotnie  z  Panią  dyrektor  o  tych dopalaczach i  nie  wiem, czy  to  może
zmienić formę tej profilaktyki, czy może bardziej zaangażować się nauczyciele, dyrekcja i urząd
miasta. Ja tutaj pisałem też interpelację, żeby zorganizować jakieś posiedzenie np. okrągłego
stołu edukacyjnego i tam ten problem poruszać, bo ten problem jest bardzo duży, ale my tak
trochę przymykamy oczy i  staramy się  nie  zauważać a  to,  że  wszyscy wiemy,  że  szkodzi
palenie, ale część osób pali. Oczywiście nie wszystkich odzwyczaimy, ale dzieci, młodzież z
różnych  źródeł  takich  naukowych  możemy  wyczytać,  że  w  szkole  podstawowej  już  dzieci
sięgają po dopalacze, które są dużo trudniejsze do wykrycia, bo zwykły papieros to śmierdzi,
czy ma specyficzny zapach dym. Natomiast tutaj w szkole palą na korytarzach w szatniach i
nawet jak ktoś zwróci im uwagę nie to ma zapach perfum nawet przyjemnych bardzo miły w
odbiorze i po prostu każdy macha ręką i nic w tym kierunku dużo się nie robi. Ja bym prosił
jeżeli  można do wakacji  to  nie  zdążymy,  ale,  żeby we wrześniu  taką naradę,  spotkanie  z
dyrektorami szkół z policją ze strażą miejską, ale również z lekarzami, którzy tym problemem
się zajmują.”
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Pani Agnieszka Busz Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych powiedziała: „Dobrze ja
się tylko odniosę do tej skuteczności programów. Programy profilaktyczne rekomendowane, bo
jest  taka  baza  programów  profilaktyki  uzależnień  rekomendowanych  są  to  programy  o
potwierdzonej skuteczności one są wpisane na taką listę ogólnopolską tych programów i jest to
sprawdzane  przez  ośrodek,  ale  przez  instytucje  edukacyjne  jak  i  przez  krajowe  centrum
przeciwdziałania  uzależnieniom  są  zweryfikowane,  że  przynoszą  efekty  są  skuteczne.  Te
programy kładziemy nacisk, żeby były realizowane zgodnie z zapotrzebowaniem szkół na to nie
odmawiamy  żadnych  środków  dawkujemy  środki  na  programy  autorskie  wymyślane  przez
same szkoły, czy jakieś działania, które nie są nie maja takiej potwierdzonej skuteczności.
Tutaj nie ograniczamy środków na programy rekomendowane i mamy udowodnione, że one
przynoszą skutek. Jeżeli chodzi o taka wiedzę na temat dopalaczy i to wyposażamy w taką
wiedzę  pedagogów  szkolnych,  psychologów  szkolnych.  Organizujemy  raz  to  roku  taką
konferencję  profilaktyczną  na  którą  są  zapraszani  dyrektorzy,  psycholodzy,  pedagodzy  na
takich konferencjach są poruszane różne tematy możemy na tą najbliższą, która będzie w
październiku  już  mamy wstępnie  zaplanowane  tematy,  ale  możemy jeszcze  raz  wrócić  do
tematu dopalaczy. O tym, że ma być okrągły stół edukacyjny to nie słyszałam może do Pani
dyrektor Harabasz do niej to dotarło, bo do mnie nie. Jeżeli jest taka potrzeba to oczywiście
pochylimy się nad tym.”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Ja jeszcze jedno zdanie te programy o których Pani
mówiła to w teorii jest to wszystko super natomiast teoria z praktyką nie do końca się zgadza.
Co  do  tego  stołu  ja  też  nie  mówię,  że  ten  stół  natychmiast  ma  być,  ale  ja  mam taka
propozycję,  żeby przed tym spotkaniem październikowym, żeby we wrześniu  lub początku
października,  bo  nie  wiem  kiedy  to  Pani  organizuje  to  spotkanie,  żeby  coś  takiego
zorganizować, żeby się spotkać i żeby podjąć konkretne działania w szkołach.”

Pani Agnieszka Busz Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych powiedziała: „A co Pan
ma na myśli mówiąc konkretne działania?”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Skuteczne”

Pani  Agnieszka Busz Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych powiedziała: „Każda
szkoła dokładnie wie co ma robić kiedy stwierdzi na terenie występowanie dopalaczy. My nie
możemy wchodzić w kompetencje dyrektora szkoły.”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Wspólnie jeśli zajmiemy się tym problemem, bo ja nie
mówię, że zrobimy tyle dobrego, że nikt nie będzie korzystał z dopalaczy oczywiście, że będą
bo to młodzież, czy dzieci próbują w swoich środowiskach jest jakby nacisk rówieśników, ale
chociaż może większą lub mniejszą grupę dzieci, czy młodzieży możemy uratować.”

W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w materiał.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.
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Ad. pkt 6

Opiniowanie  projektów  uchwał  na  najbliższą  sesję  Rady  Miasta  Płocka  w
następujących  sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024 -2050.
2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok,

W tej sprawie głos zabrał, Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka: „W przedstawionych
uchwałach proponujemy  zwiększenie dochodów i wydatków o 3 mln. 959 tys. zł w tym dochody
bieżące rosną o 2 mln. 58 tys. zł majątkowe o 1 mln. 901 tys. zł. Wydatki bieżące rosną o 3 mln.
332 tys. zł natomiast majątkowe o 626 tys. zł. Takie największe jednostkowe zmiany dotyczą
zwiększenia dochodów z tytułu partycypacji  w kosztach remontu sięgacza ul.  Miodowej przez
jednego  z  przedsiębiorców jednego  z  deweloperów który  tam buduje  o  122  tys.  zł.  Kolejne
zwiększenie  dochodów  o  1  mln.  870  tys.  zł  z  tytułu  sprzedaży  nieruchomości.  Zwiększenie
dochodów również o 609 tys. zł,  ale również wydatków o 461 tys. zł  w zarządzie budynków
komunalnych. Zwiększenie dochodów w MZD o 142 tys. zł. Zwiększenie dochodów z opłat za
użytkowanie wieczyste o 150 tys. zł. Zwiększenie dochodów o 116 tys. zł z tytułu wpływu opłat za
pobyt osób z innych powiatów w naszym DPS-ie, ale po naszej stronie zwiększenie to 2,4 mln. Zł
wydatków również  za  płocczan  przebywających  w DPS-ach  w innych  powiatach.  Zwiększenie
dochodów o 300 tys. zł z tytułu opłat komunikacyjnych. Zwiększenie dochodów o 294 tys. zł z
najmu  pomieszczeń  w  budynkach  oświatowych  jednocześnie  zwiększenie  wydatków  w  tych
placówkach o 265 tys. zł. Zmniejszenie wydatków w tym roku co będzie skutkowało zwiększenie
wydatków w roku 2025 na nasadzenie zieleni 1 mln. 305 tys. zł oraz parki kieszonkowe 100 tys. zł.
To jest związane z tym, że te nasadzenia następują pod koniec roku odbiór jest na przełomie
listopada i grudnia a płatność jest w styczniu mówimy tu o przesunięciu płatności nie wykonania
tych  nasadzeń.  Zmniejszenie  wydatków  na  dostosowanie  budynku  urzędu  do  ochrony
przeciwpożarowej  o  130  tys.  zł.  Zmniejszenie  wydatków  o  330  tyś.  zł  na  dokumentację
przebudowy ulicy Bartoszewskiego to jest znowu związane z oczekiwaniem na projektowanie S10,
która będzie wchodziła plan jest taki, że w granicach tych rond niedaleko Budmatu wtedy te drogi,
które miały iść przy obwodnicy techniczne do dojazdów mogą trochę inaczej przebiegać czekamy
na  przyłączenie  S10  do  naszej  obwodnicy  i  wtedy  dopiero  będziemy  mogli  projektować.
Zwiększenie wydatków o 670 tys. zł na utrzymanie sieci kanalizacji deszczowej w tym 400 tys. zł
opłaty dla Wód Polskich. Zwiększenie wydatków o 500 tys. zł na dotację dla Muniserwisu na zakup
samochodu ciężarowego do 25 ton. Zwiększenie wydatków o 330 tys. zł na przebudowę ulicy
Szopena  i  to  jest  związane  ze  zmianą  geometrii  drogi  na  skrzyżowaniu  z  ulicą  Dworcową.
Zwiększenie wydatków o 500 tys. zł na zadaniu rowerem przez Góry to jest ta ścieżka rowerowa.
Wprowadzenie zadania modernizacja alejek na terenie parku północnego z kwota w tym roku 100
tys. zł. Zwiększenie wydatków o 120 tys. zł na promocję na międzynarodowym turnieju tańca i
mistrzostw  świata  w  tańcu  artystycznym.  Zwiększenie  wydatków  o  250  tys.  zł  na  zakup
samochodu.  Zwiększenie  wydatków  na  zakup  nieruchomości  o  693  tys.  zł  dotyczy  to
nieruchomości przy ulicy Szkolnej to co miało miejsce podjęcie uchwały w sprawie zakupu tej
nieruchomości na ostatniej sesji. Zwiększenie wydatków o 117 tys. zł na remont pomieszczeń oraz
wymianę sprzętu AGD po zalaniu piwnicy w Przedszkolu nr 33 i zmniejszenie wydatków w tym
roku i zwiększenie w przyszłym roku o 1 mln. 300 na ulicy Browarnej. To takie największe zmiany
jeśli jakieś pytania to postaramy się odpowiedzieć.”

Pan  radny  Michał  Sosnowski powiedział:  „Pani  przewodnicząca,  Szanowni  Państwo,  Panie
skarbniku chciałem się zapytać o zakup samochodu osobowego za 250 tys. zł co to za auto i na
jakie potrzeby?”

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To jest samochód do Urzędu Miasta
taki którym będzie jeździł Pan prezydent, bo mamy w tej chwili ponad 8 letni samochód, który się
bardzo sypie.”

Pan  radny  Michał  Sosnowski powiedział:  „Zdejmujemy 1  mln.  300  tys.  zł  z  budowy ulicy
Browarnej przesuwamy na przyszły rok jest to związane z przedłużeniem prac projektowych tak
jak jest napisane w uzasadnieniu, ale ze względu na to, że jest to bardzo istotna inwestycja dla
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mieszkańców osiedla Ciechomice bardzo bym prosił o przedstawienie aktualnego harmonogramu
realizacji  tej  inwestycji  może  być  na  piśmie.  Trzecie  pytanie  miałem  o  nasadzenia,  ale  po
wyjaśnieniu Pana Skarbnika rozumiem o co chodziło.”

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy - Miasto Płock na lata 2024-2050.
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 4 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 5- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 4 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 5- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

3) zwolnień od podatku od nieruchomości (druk nr 66),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 4 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 5- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

4) szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu zapłaty lub rozkładania na
raty  spłaty  oraz  niedochodzenia  należności  pieniężnych  o  charakterze  cywilnoprawnym  i
niepodatkowych należności budżetowych o charakterze publicznoprawnym, przypadających Gminie
– Miasto Płock lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy de minimis
i pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc de minimis lub pomoc
publiczną oraz wskazania organów i osób do tego uprawnionych (druk nr 67),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 4 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 5- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu

5)  ustanowienia stypendiów artystycznych Prezydenta Miasta Płocka dla młodzieży oraz nadania
regulaminu  konkursu  o  przyznanie  stypendiów  artystycznych  Prezydenta  Miasta  Płocka  dla
młodzieży (druk nr 68),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 4 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 5- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu

6)  dokonania  oceny  stanu  bezpieczeństwa  przeciwpożarowego  i  zabezpieczenia
przeciwpowodziowego miasta Płocka (druk nr 69),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
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 4 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 5- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu

7) WRZUTKA: w sprawie przyjęcia pracy stałych Komisji Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia
do grudnia 2024 roku (druk nr 70),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 4 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 5- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu

8) WRZUTKA: w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia
do grudnia 2024 roku (druk nr 71).
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 4 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 5- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu

Ad. pkt 7

Sprawy różne.

Pan  radny Michał  Sosnowski powiedział:  „Pani  przewodnicząca,  Szanowni  Państwo  ja  już
mówiłem przed komisją, ale powtórzę do protokołu, że bardzo bym prosił, żeby na posiedzenia tej
komisji zapraszać każdorazowo prezesów dwóch największych klubów, czyli SPR Wisły Płock i Wisły
Płock  piłki  nożnej.  Oczywiście  jak  prezesi  będą  mieli  w  tym  czasie  inne  ważne  zajęcia  to
wytłumaczą się, że nie mogą być natomiast chciałbym, żeby bywali na tych komisjach ze względu
na to, że są to dwa kluby na które z miasta idzie najwięcej pieniędzy i najważniejsze kluby dla
płocczan dlatego chciałbym abyśmy mieli na bieżąco kontrolę na to co dzieje się w tych klubach.
Jeżeli chodzi o Wisłę Płock chciałbym, żeby zaprotokołować te pytania, które zadam za chwilę i
przesłać  je  do  klubu  i  będę  oczekiwał  odpowiedzi  na  piśmie.  Pierwsza  sprawa jest  taka,  że
dochodzą mnie słuchy o zwolnieniach w klubie w związku z outsourcingiem usług księgowych i tu
mam taką uwagę bądź chciałem zwrócić uwagę na pewną rzecz, że akurat w takiej spółce jak
Wisła Płock zadania księgowe są częste trzeba to robić szybko plus wymagana jest tu bardzo duża
szczelność jeżeli  chodzi o informowanie o tym co się dzieje w klubie na zewnątrz w temacie
transferów,  kontraktów w związku  z  tym zastanowił  bym się  na  miejscu  prezesów nad  tym
rozwiązaniem. Mówię to też z doświadczenia jeżeli chodzi o usługi księgowe w spółkach miejskich i
innych. Drugie pytanie, czy planowane są kolejne zwolnienia w klubie jeżeli tak to w których
działach. Kolejne pytanie to druga drużyna otrzymała 30 tys. zł za drugie miejsce w Pucharze
Polski i chciałem zapytać jak ta nagroda będzie dzielona, czy ta nagroda będzie podzielona na
zawodników, trenerów, czy zostały te pieniądze wrzucone do ogólnej puli klubowej. Kolejne pytanie
jak wygląda kwestia umowy z Orlenem nowej sponsoringowej i czemu Stowarzyszenie Sportu
Młodzieżowego  nie  realizuje  kolejny  raz  fajnej  inicjatywy,  czyli  wakacji  z  Orlenem,  czy  to
zrezygnował koncern z tego czy SMM, czy Wisła jak ta sprawa wygląda. Przedostatnie pytanie co z
Łukaszem Nadolskim, czyli trenerem, który awansował z drugim zespołem do ligi wyżej do III ligi,
ponieważ miał ważny kontrakt a nagle dowiadujemy się z przekazów medialnych, że poszedł jako
asystent trenera Papszuna do Rakowa, więc chciałem się dowiedzieć jak to zostało rozwiązane, czy
za porozumieniem stron jakie mamy tu rozwiązanie z tym kontraktem. Ostatnie pytanie podobno
planowane jest zatrudnienie dyrektora finansowego w klubie co trochę kłóci się z tym co mówiłem
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na  początku  tym outsourcingowaniem usług  księgowych  i  rzekomych  oszczędnościach  z  tym
związanych w związku z tym chciałbym się dowiedzieć, czy jest planowane utworzenie takiego
stanowiska. Dziękuje.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki
powiedziała:  „Oczywiście  zaproszenia  do  Panów  prezesów  na  posiedzenia  komisji  jak
najbardziej będą wysłane jak również zapytania Pana radnego.”

Ad. pkt 8

Pani radna Małgorzata Ogrodnik, Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady
Miasta Płocka, zamknęła posiedzenie Komisji. 
Na  tym protokół  zakończono i  podpisano.

  Przewodnicząca
                                                                                    Komisji Kultury, Sportu i Turystyki

                                                                                                    
                 /-/ Małgorzata Ogrodnik

Protokołowała:

/-/ Elżbieta Rzepecka
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